
Vraag nr.         72
Betreft:            voortgang verkoop gronden Nederheide
Van:                Ton Vogels, Lokale Realisten / D66
Datum:            15 oktober 2019

Geacht college

Onderstaand zend ik u voor schriftelijke reactie de vragen door van het raadslid Vogels over 
de voortgang van verkoop gronden Nederheide. In zijn vragen verwijst hij naar eerdere 
vragen en uw reactie daarop in juli / augustus 2018. Zie raadsvraag 2018-48.

Van: Vogels, Ton 
Verzonden: dinsdag 15 oktober 2019 15:52
Aan: Griffie GB; Boxtel, Peter van
CC: Bankers, Martien; 'Jan Vroomans (jan.vroomans@raad-gemert-bakel.nl)'
Onderwerp: raadsvraag verkoop gemeentegronden op Landgoed Nederheide 

Geachte griffier, beste Peter
Op 17 juli 2018 heb ik raadsvragen gesteld over voornoemd onderwerp. De antwoorden van 
het college zijn begin augustus 2018 ontvangen.
Graag de navolgende vragen over de stand van zaken voorleggen aan het college:

In de beantwoording gaf het college aan dat er op dat tijdstip nog overeenstemming moest 
worden bereikt.
Verder werd als antwoord op vraag 11 gemeld dat er een verzoek was ingediend om het 
bestemmingsplan te wijzigen.
Vraag 1. Hoe staat het procedureel met dat verzoek?

Bij het antwoord op vraag 15 deed het college de toezegging dat voorafgaand aan de 
ondertekening van de verkoopovereenkomst de Raad in kennis zou worden gesteld.
Vraag 2. De Raad heeft nog niets vernomen. Betekent dat dat er nog steeds geen uitgewerkte 
verkoopovereenkomst is? Zo ja, waarom dan niet?
Vraag 3. Is het college bereid de Raad te informeren over het hoe en waarom de afwikkeling 
zolang moet duren?

Groet
Ton Vogels  
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